
                

            

   

  
 

 
 
 

mandag 26. august 2024 

 

- Ja, vi ønskjer eit museum!  
 
 
Torsdag 22. august vart styret i Forum for Visningsanlegg i Havbruk orientert av 
museumsdirektør Jørgen Fjeldvær kring planane om eit nasjonalt havbruksmuseum.  
 
Styret er svært begeistra til planane om dette. Vi ser på dette som eit svært nødvendig tiltak for 
å skape meir interesse og opplysning om havbruksnæringa i Norge. Vi er svært positive til at det 
i planane og ligg tankar om å lage ei ambulerande utstilling, som kan synast fram ulike stader i 
Noreg.  
 
Forum for visningsanlegg i Havbruk støttar opp om eit nasjonalt museum og vil gjerne bistå i 
arbeidet med å gjere dette mogeleg.  
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